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Cost-Share Tracking (Form F)
Agreements2
No.
Project Number
Project Name
Effective Date (yyyy-mm-dd)
End Date (yyyy-mm-dd)
Budgeted Cost-Share
Cost-Share contribution3
Cash
In-kind
Total Project Amount
DFATD
Organization
Cumulative Cost-Share as of Fiscal Year End
In-kind
Cash
Financial Information4
Forecasts - Next Year
Organization
Forecasted Cost-Share
In-kind
Cash
Organization - Contribution - In-kind - Amount
Organization - Contribution - In-kind - Amount
              
TOTAL
Organization’s Representative: Chief Financial Officer or most senior executive responsible for the finances of the Organization or an official delegate within the Organization holding a professional designation
I hereby attest that the financial information in this report represents the actual Eligible Costs, and where required, the forecasted amounts, which are in compliance with the terms and conditions of the Agreement.
Signature
References
1 - Applicable only if the financial statements are not in Canadian currency.
2 - Information as per the signed agreements as well as those completed during the year. While reporting on cost-share for grants is not mandatory, we encourage Organizations to include both grants       and contributions as a mean to adequately assess financial capacity.
3 - Represents the amount for which the Organization is financially and legally responsible.
4 - Cumulative cost-share contributed by the Organization to the Project as of the date of the financial statements.
Comments
• This form, as well as with the Organization’s financial statements, must be sent by e-mail to the DFATD Project Team Leader and to the mailbox: frau-uerf@international.gc.ca
Suivi sur le partage des coûts (Formulaire F)
Accords2
No.
Numéro de Projet
Nom du Projet
Date d'entrée en vigueur (aaaa-mm-jj)
Date de fin (aaaa-mm-jj)
Partage des coûts prévu
Contribution3  
au partage des coûts
En espèces
En nature
Montant total du Projet
MAECD
Organisation
Partage des coûts cumulatif à la fin de l'exercice financier
En nature
En espèces
Information financière4
Prévisions - Année prochaine
Organisation
Partage des coûts prévu
En nature
En espèces
Organization - Contribution - In-kind - Amount
Organization - Contribution - In-kind - Amount
              
TOTAL
Représentant de l’Organisation: Dirigeant principal des finances ou le plus haut responsable des finances de l’Organisation ou un délégué officiel au sein de l’Organisation détenant un titre professionnel
Je certifie que l’information financière dans ce rapport représente les Coûts admissibles réels, et lorsque requis, les montants prévus, lesquels sont conformes aux termes et conditions de l’Accord.
Signature
Références
1 - Applicable seulement si les états financiers ne sont pas en devise canadienne.
2 - Information selon les accords signés ainsi que ceux complétés pendant l’année. Bien que faire un rapport sur le partage des coûts pour les subventions ne soit pas obligatoire, nous encourageons les       Organisations à inclure à la fois les subventions et les contributions afin de mieux évaluer leur capacité financière.
3 - Représente le montant pour lequel l’Organisation est financièrement et légalement responsable.
4 - Partage des coûts cumulatif effectué pour le Projet par l’Organisation en date des états financiers.
Commentaires
• Ce formulaire ainsi que les états financiers de l’Organisation, doivent être envoyés par courriel à l’agent principal de projet du MAECD et à la boîte organisationnelle : frau-uerf@international.gc.ca
ES4
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